
Referat LAMU KHM  
Tid: 20. september 2022, kl 10.00-11.30,  
Sted: Møterom 111, Fr gt 3 
 
Til stede: Camilla Cecilie Wenn, Karl Kallhovd, Bente Follestad Bakken, Anette Lislerud, 
Inger Kristine Mollø-Christensen og Ida Maria Dahr Nygaard 
 

1. Godkjent referat fra forrige møte.  
 

2. HMS-kurs for LAMU-medlemmer, VO og ledere 
HMSB-rådgiver informerte.  
- Karl vil ta kursene på nytt, da det er lenge siden sist han tok dem. Han har 

intensjonen, men må bare finne tid.  
- Ida spør seksjonslederne, samt ledere med personalansvar om de har tatt alle 

nødvendige kurs. 
 

3. Ny dato for beredskapsøvelse 
HMSB-rådgiver informerte om behov for beredskapsøvelse innen utgangen av 2022. 
- Ida sjekker kalender for nov/des og setter opp et møte. Lurt å sjekke 

arrangementskalenderen også. Konfererer med Bente og Karl.  
 

4. HMS-dag i forbindelse med julebord 
HMSB-rådgiver informerte, og det ble enighet om at dette er en fin tradisjon og at vi 
skal gjøre det igjen i år.  
- Ida tar kontakt med Espen Uleberg og hører om dato for julebord og opplyser om 

intensjonen om en HMS-dag.  
- Tema og foredragsholder kan finnes inne på nettsidene for Verdensdagen for 

Psykisk Helse.  
 

5. Status vernerunder og egenkontrollrunder ved KHM 
Prosedyre for gjennomføring av vernerunde - Universitetet i Oslo (uio.no)  
https://www.uio.no/om/hms/arbeidsmiljo/prosedyrer/vernerunde/egenkontrollskjema-
ledelsens-gjennomgang-v1.8.docx  
HMSB-rådgiver/HR-leder informerte 
- Vernerunder er på dagsorden hos flere av seksjonene. Ida sender ut en påminnelse 

i oktober dersom hun ikke hører noe.  
- Ida hører med HMS-sentralt om hvor og hvordan skjemaene knyttet til 

brannvernrunder og egenkontrollrunder skal lagres.  
- Bente foreslo å ha et allmøte på Økern, der det også informeres om byggets 

evakueringsplan. Dette kan kombineres med en mer generell intro til bygget.  
o Ida tar kontakt med Margunn Veseth og hører om hun har innspill til et 

slikt info-møte om bygget.  
 

6. Orientering om prosjektet ledelse og medarbeiderskap i regi av Prosjektforum 
på Blindern  

7. Kort status handlingsplan arbeidsmiljøutvikling i etterkant av fokusgruppen ved 
KHM 
HR-leder informerte om begge punkter over: 
- I etterkant av ARK-undersøkelsen ble det gjennomført fokusgrupper som 

utarbeidet handlingsplan med ulike tiltak. Som et svar på et av disse tiltakene 

https://www.uio.no/om/hms/arbeidsmiljo/prosedyrer/vernerunde/
https://www.uio.no/om/hms/arbeidsmiljo/prosedyrer/vernerunde/egenkontrollskjema-ledelsens-gjennomgang-v1.8.docx
https://www.uio.no/om/hms/arbeidsmiljo/prosedyrer/vernerunde/egenkontrollskjema-ledelsens-gjennomgang-v1.8.docx


gjennomføres det høsten 2022 en undersøkelse i regi av studenter ved faget 
Prosjektforum ved Institutt for sosiologi og samfunnsgeografi. Studentene tar 
master innen Organisasjon og ledelse, og vil intervjue om lag 12 informanter, 
ledere og medarbeidere, og utarbeide et kunnskapsgrunnlag som senere skal 
brukes i lederutvikling ved KHM.  

- Det vurderes å informere om prosjektet på et allmøte når rapporten er ferdigstilt 
og prosjektet er avsluttet.  

- Det kan likevel være nyttig å være forberedt på spørsmål fra ansatte. 
 

8. Info fra BHT 
Inger Kristine gjennomgikk bestillinger fra KHM siste tiden. 
- Ida videresender handlingsplanen til alle i møte 
- Det er hovedsakelig brukt mest tid på ergonomi og yrkeshygiene. I tillegg er det 

brukt en del timer på VTM, der BHT har kontakt med Göran.  
- I forbindelse med en befaring for magasinene på Økern ble det etterspurt en 

rapport som kanskje er blitt sendt til Gunvor. Ida spør Brynjar Sandvold om status 
på saken. 

- Det er oppdaget at strømsparing på UiO kan gå utover avtrekksskap, og det bes 
om at man er oppmerksom på dette.  

- BHT skal gå gjennom inneklima må HM og sender rapport til Ida om dette. 
- Det er også ønskelig at rapporten fra Roland og Linn blir tatt opp på neste LAMU-

møte 
- BHT kaller inn Camilla, Bente og Ida til møte i november for gjennomgang av 

neste års handlingsplan.  
 

9. Eventuelt 
- Verdensdagen for psykisk helse 

o I forbindelse med verdensdagen for psykisk helse vier UiO en hel uke til 
dette temaet: https://www.uio.no/om/aktuelt/arrangementer/verdensdagen-
for-psykisk-helse/  

o Det ble foreslått å informere ansatte i KHM om UiO-sine arrangementer i 
et nyhetsbrev som sendes ut fra administrasjonen.  

- Etasjekontakt på VTM 
o Ettersom det er ansatte som kommer til å oppholde seg på VTM er det 

nødvendig med etasjekontakter for brannvern. Ida sender mail til Göran og 
spør om å utnevne etasjekontakt. 

- Ansattsikkerhet på Økern 
o Ansatt ble låst inne grunnet låsesystemer som ikke fungerer. På Økeren 

finnes det avlåste soner uten kommunikasjons-muligheter, og det ble 
derfor foreslått å legge ut nødtelefoner innenfor hver sone.  

o Camilla og Ida sender dette videre til arealansvarlig: Stig 
- Spørsmål om hvordan utstillinger blir bestemt etter at utstillingsutvalget forsvant.  

o Ansatte opplever at det er for mange utstillinger samtidig og at volumet er 
belastende for både enkelte ansatte og arbeidsmiljøet som sådan. Det var 
noe uenighet om hvorvidt dette er en sak for LAMU eller ikke. Interne 
beslutningsprosesser er ikke et tema for LAMU, men arbeidsmiljø er det. 
Det ble konkludert med at hver enkelt ansatt må ta opp slike 
problemstillinger med sin nærmeste leder, som igjen evt tar dette videre.  
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